

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Vehicle Collision Warning System Based on Fuzzy Arithmetic
 (一种基于模糊运算的车辆防撞预警系统设计)

F. Y. ZHANG, Q. B. LI.....805

Domination Numbers for Generalized Base- b Hypercube Networks
 (广义 b -基超立方体网络的控制数)

H. Z. SHI, J. X. YANG.....814

Evaluation of the Influence of Community Opening on Urban Road Capacity
 (小区开放对城市道路通行能力的影响效果评估)

P. LIU, A. L. SONG, H. F. LIU, S. S. LIU.....820

An Improved Gradient Projection Method for Sparse Signal Reconstruction
 (一种改进的稀疏信号重构的梯度投影算法)

J. F. HU.....828

Research on Video Target Tracking Based on Particle Filter and Mean-Shift
 (基于 Mean Shift 的粒子滤波视频目标跟踪算法)

S. Y. WANG, Z. L. FENG.....834

An Image Tampering Detection Algorithm Based on the Posterior Probability and Color Filter Array Artifacts
 (基于后验概率和滤色阵列特性的图像篡改检测算法)

J. Q. WEI, Y. WANG.....850

Packaging Industry Information Inquiry Technology Architecture Based on Knowledge Graph
 (基于知识图谱的包装产业信息查询技术架构)

W. Q. ZHU, Y. SI.....858

Study on Air Supplement Deduction Evaluation of Passive Radar
 (无源雷达补盲效果推演评估研究)

M. Q. LIN, Y. L. GAO, J. Q. LV.....869

Library Application of the Big Data: Opportunity and Challenge
 (大数据在图书馆的应用: 机遇与挑战)

Q. L. YU.....879

Research of IAP Remote Upgrade Technology in Space Application System
 (IAP 远程升级技术在空间应用初探)

Z. LI, X. Y. LIU, Y. X. CAO, F. YANG.....886

Design of Omnidirectional Mobile Platform Control System Based on STM32 CAN Bus Control
(基于 STM32 和 CAN 总线的全向移动平台控制系统设计)

S. Q. PENG, L. X. TIAN, Y. WANG, M. LIAO, Z. L. XIAO, K. H. ZHANG.....894

Study and Implement of Storage-Pool in Electric Cloud's Resource Pool
(电力云资源池存储域的研究与实现)

F. SHANG, H. ZHANG, N. YANG, Y. WU, G. X. WANG.....902